
ZAPISNIK 31. SEJE UPRAVNEGA ODBORA KONJENIŠKE ZVEZE SLOVENIJE, 
torek, 20.12. ob 18.00 uri po ZOOM-u 

 
Prisotni: Polona Rifelj, Tatjana Vele, Bojan Velkavrh, Suzana Zver Pangeršič. 
Odsotni: Leon Krpič, Peter Dermol, Janez Bratkovič. 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnikov zadnjih dveh sej UO 
2. SS za preskakovanje ovir 
3. SS za dresuro 
4. Finance 
5. Sprejem novih članov 
6. Zaključna slovesnost 
7. Aktualne zadeve 
8. Razno 
 
Pred pričetkom seje UO potrdi dnevni red. 
 

Ad 1 
Sklep: Zapisnika zadnjih dveh sej UO se soglasno potrdita. 
 

Ad 2 
R. Vadnjal povzame zapisnike SS za preskakovanje ovir.  
Debata poteka o pismu članske reprezentance, ki so ga naslovili na UO. G. Velkavrh se strinja, 
da članska reprezentanca potrebuje osebo, ki jih bo vodila, tako da podpira go. Pekošak, z 
njim se strinjajo tudi ostali člani UO. Ga. Pangeršič pohvali profesionalnost ge. Pekošak na 
tekmovanju v Budimpešti. 
 
Sklep: Člani UO soglasno potrdijo zapisnike SS za preskakovanje ovir in potrdijo go. Pekošak 
kot vodjo ekipe članske državne reprezentance v preskakovanju ovir. 
 

Ad 3 
R. Vadnjal povzame zapisnike SS za dresurno jahanje. SSDJ predlaga, da se član dresurnega 
jahanja pridruži SKA. Člani UO se strinjajo s predlogom. 
 
Sklep: Člani UO soglasno potrdijo zapisnike SS za dresuro in se strinjajo o pristopu člana 
dresure v SKA. 
 

Ad 4 
Člani so se seznanili s financami KZS. Ga. Rifelj predlaga, da se povečajo povračila stroškov 
tekmovalcem, ki dosegajo dobre rezultate na mednarodnih tekmovanjih.  
G. Velkavrh predlaga, da se denar, ki ga je zveza pridobila od sponzorjev in se ga ni porabilo 
za načrtovane dogodke, razdeli med člane/klube KZS.  
Glede na višje cene registracije konj s strani FEI, R. Vadnjal pripravi spremembe v ceniku KZS. 
Spremembo cene predlaga tudi za preimenovanje/dopolnitev konjevega imena. Cena FEI 
registracije konj bi se tako zvišala iz 20 eur na 40 eur, cena za preimenovanje/dopolnitev 
konjevega imena pa iz 25 eur na 50 eur. Člani UO se s predlogom strinjajo. 



 
Sklep 1: Članom članske reprezentance se po seznamu dodeli 1500 eur za doseženi 
rezultat, članom mladinske reprezentance pa 800 eur. 
Sklep 2: Klubom, ki so organizirali tekmovanja v letu 2022 se povrne stroške v višini 300 
eur/turnir. 
Sklep 3: Člani UO potrdijo spremembe cenika KZS. 
Sklep 4: Tehnični sekretarki Brini Sanda se dodeli božičnica v višini 10% letne plače. 
Sklep 5: Generalnemu sekretarju Roku Vadnjalu se dodeli božičnica v višini 2000 eur. 
 

Ad 5 
K članstvu KZS želijo kot podporni člani pristopiti naslednji klubi/društva: 

1. Svet konjeništva, Jure Grubačević s.p., Loke 16a, Straža pri Novem mestu 
2. Polona Padežnik, nos. dop. dej. na kmetiji, Šentlenart 5, Mislinja 
3. Konjeniško društvo pri Ireni, Nova vas pri Markovcih 66, Markovci 

 
Sklep: V članstvo KZS se kot podporne člane soglasno sprejme naslednje klube/društva: 

1. Svet konjeništva, Jure Grubačević s.p., Loke 16a, Straža pri Novem mestu 
2. Polona Padežnik, nos. dop. dej. na kmetiji, Šentlenart 5, Mislinja 
3. Konjeniško društvo pri Ireni, Nova vas pri Markovcih 66, Markovci 

 
Ad 6 

Debata poteka glede zaključne slovesnosti KZS kjer bi se podelile nagrade najboljšim v letu 
2021 in 2022. Člani se strinjajo s predlaganim datumom 6.1.2023. Ga. Rifelj našteje 
povabljene in predstavi potek prireditve. Za glasbo bi skrbeli band LPS. Nagrado za 
življenjsko delo bi podarili Alenki Fetih.  
 
Sklep: Člani UO se soglasno strinjajo s predlaganim datumom zaključne slovesnosti in 
potekom prireditve. 
 

Ad 7 
KK Ugar ponuja KZS ovire za preskakovanje v uporabo v zameno za oprostitev takse za 
neorganizacijo tekem za KK Ugar - Ribnica in KK Posestvo Ugar za dobo 5 let. Po 5ih letih jih 
KZS odkupi za 1€. 
 
Kot predsednik SKA in kot član SSPO odstopa Robi Skaza. 
Kot člana NO pa odstopata Josip Tanko in Uroš Stoisavljevič. 
 
Sklep 1: UO se strinja z oprostitvijo takse za neorganizacijo tekem za KK Ugar – Ribnica in 
KK Posestvo Ugar za dobo 5 let. 
Sklep 2: UO se seznani z odstopom članov KZS. 
 

Ad 8 
Ga. Rifelj predlaga, da se po zaključnem računu, v začetku marca, skliče volilna skupščina. Na 
naslednji seji UO pa se bo sprejel točen datum skupščine. 
 
Zapisala:                                                                                                         predsednica KZS 
Brina Sanda                                                                                                   mag. Polona Rifelj 


